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Strategisk regional bered ning

Sa mma nträdesrum M ä la ren, Regio n huset, Västerås

Fredagen den 1 december2OLT

Denise Norström (S), Ordförande
Lena Johansson (S)

Tommy Levinsson (S)

Hans Jansson (V)

Andreas Porswald (MP)

Malin Gabrielsson (KD)

Maria Liljedahl (SD)

Anders Röhfors (M) Arboga
Marino Wallsten (S) Fagersta

Teemu Sulin (V) Fagersta

Jenny Landernäs (M) Hallstahammar, 3:e vice ordförande
Pelle Strengbom (S) Kungsör
Madelene Fager (C) Kungsör
Ola Saaw (M) Köping
Johanna Odö (S) Norberg, t o m 5 71

Kent Persson (V) Norberg
Ulrika Spårebo (S)Sala
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Organ

Plats

Tidpunkt

Ledamöter

Carina Sandor (L) Skinnskatteberg
Lena Lovén-Rolén (S) Skinnskatteberg
Tobias Nordlander (S) Surahammar
Lise-Lott Johansson (M) Surahammar
Anders Teljebäck (S) Västerås, 1:e vice ordförande

övriga Anders Ählund, regiondirektör
Maria Linder, regiona I utvecklingsdirektör
Catarina Ek, mötessekreterare

I 66 Fastställande av föredragningslista

Beredningens beslut

1. Den preliminära föredragningslistan fastställs med tillägg av övriga punkter om
gemensamt färdtjänstreglemente i länet, tillnyktringsenhet och Brysselkontor.

I 67 Föregående protokoll

Anmäls att beredningens protokoll från sammanträdet2OL7-IO-27 justerats i

föreskriven ordning.

Beredningens beslut

1. Ulrika Spårebo utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll.
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5 69 Nästa sammanträde

Beredningens beslut

L. Nästa sammanträde ska äga rum fredagen den 2 februari 201-8 kl 09.00 - 15.00

S 70 Besök av Johan Assarsson, vd för lnera

Johan Assarsson informerar om lneras verksamhet och tar bland annat upp
handlingsplan för digital utveckling, lneras uppdrag, hur lnera arbetar med
digitalisering, arbetet med eHälsa och hur lnera kan bidra i kommuners och
landstings/regioners arbete med digitalisering.

Den efterföljande diskussionen handlar bland annat om utvecklingstakt, arbetsmiljö i

samband med införande av ny teknik, hur man mäter nyttan av nya system och
återkoppling av resultat vid patientmedverkan vid exempelvis registrering i olika
register.

071 lnformation om arbetet med zonindelning och prisstrategi kollektivtrafiken i länet

Arne Andersson informerar om arbetet med en översyn av zonindelning och
prisstrategi för kollektivtrafiken i länet och tar bland annat upp prisutveckling för
länskorten i närområdet och en omvärldsspaning om priser. Han tar också upp vad
som är på gång i kommunerna, tidigare krångel med olika biljettpriser,
förändringarna i samband med att 359 zoner slagits samman till 1-5 och att
resenärerna i länet är bland de mest nöjda i landet.

Den efterföljande diskussionen rör bland annat kombination mellan kollektivtrafik
och cykeluthyrning, det nya Movingosystemet och mätning av resemönster och
trender.

972 Uppföljning ett år med region

Anders Ånlund diskuterar året då Regíon Västmanland varit region och hur arbetet i

beredning har gått. Han tar bland annat upp beredningens uppdrag och olika frågor
som har behandlats och diskuterar formen för samverkan.

Därefter diskuteras bland annat avtalet om kollektivtrafik mellan regionen och länets
kommuner, om beredningen har arbetat med rätt frågor och formerna för
beredningens sammanträden. En samlad årsplan med både beredningens, regionens
och kommunernas möten med mera efterlyses.

S 73 Förslag planering 2018 - årshjul

Anders Ählund går igenom förslag till årsschema och årsplan för olika ärenden för
beredningen och tar också upp ett antal andra evenemang som kommer att äga rum
under året.

974 Arbetet med ny RUS

Maria Linder informerar om arbetet med en ny regíonal utvecklingsstrategi, RUS. Hon
lägger in det regionala utvecklingsarbetet i ett nationellt och europeiskt
sammanhang, tar upp den nya förordningen (SFS 2OI7:5831för regionalt
tillväxtarbete, går igenom vad som är nytt i den, och går sedan igenom olika
aktíviteter som sker inom arbetet med RUS i Västmanland.
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Den efterföljande diskussionen rör bland annat samarbete inom öMS, östra
Me lla nsveríge, strukturfo ndsmede I och Agenda 2030.

I 75 Möjlighet för kommunerna till avrop av förbrukningsmaterial från regionen

Jan Hallberg informerar om möjlighet för kommunerna till avrop av

förbrukningsmaterial från regionen. Han inleder med att berätta om den
gemensamma nämnden för varuförsörjning mellan regionerna/landstingen i Dalarna,
Uppsala län, Västmanland, Sörmland och örebro län och tar sedan upp att ett antal
kommuner har anslutit sig till några av upphandlingarna, vilket skulle kunna vara
intressant även för övriga kommuner i länet.

I diskussionen efterlyses mer material för att man i kommunerna ska kunna göra bra
awägningar kring detta.

S 76 övriga frågor

o Arne Andersson svarar på fråga om gemensamt färdtjänstreglemente i länet.
Vid sammanträdet 2OL7-O3-3t beslutade beredningen att ett förslag till
gemensamt färdtjänstreglemente skulle tas fram för vidare diskussion i

beredningen. Frågan tas upp i beredningen igen under våren 2018.

o Christina Jogér svarar på fråga om den kommande tillnyktringsenheten. Starten
har försenats på grund av arbetet med att bli oberoende av inhyrd personal.

Frågan finns på agendan för chefsforum där länets socialchefer och regionen
deltar. För närvarande planeras för start i november 2018.

o Fiåga om översyn ãVVäStn¡anlãnds tillhõii$het till Stõekhõlms Europafö-enin$
(vårt Brysselkontor) har genomförts. Region Västmanland har övertagit
medlemskapet från VKL och etablerat en kontakt med kontoret. Representanter
från Brysselkontoret kommer delta på SRB i april och presentera verksamheten.

o Anders Ahlund informerar på temat Ett år med region utifrån gruppen av

regíondirektör och kommundirektör/-chefer. Gruppen har haft bra diskussioner
om samarbetet hittills och framöver. Förankringsprocessen i respektive
organisation om det regionala uppdraget behöver fortsätta utvecklas och ett
gemensamt årshjul för gruppen kommer att tas fram. Samordningen med
Länsstyrelsens uppdrag behöver ses över för att undvíka dubbelarbete ¡ främst
kommunerna.

577 Kommande möte

Vid nästa sammanträde den 2 februari 2018 planeras följande frågor behandlas:

¡ lndelningskommitténs förslag
o Fastläggande av årsplan för SRB

. Fördjupad samverkan iVästra Mälardalen
o Handlingsplan regional digital agenda
o Status regional kulturplan
¡ Gemensam studie- och yrkesvägledarfunktion
o Statusregionallivsmedelsstrategi
o Genomförandeplan för regional transportinfrastruktur
. Nyföretagande
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Ordföranden tackar för gott samarbete och den goda stämning som rått under året
och önskar alla god jul och gott nytt år.

Vid protokollet

Ch ristina Ersson, mötessekretera re

Justerat 2OL7-L2-15

Denise Norström Ulrika Spårebo
Ordförande Justerare

SRB

S 78 Julhälsning


